

Etihad Credit Insurance Company PJSC (ECI) is a Public Joint Stock Company owned by the UAE Federal Government and the governments of Abu Dhabi, Dubai, Ajman, Ras Al Khaimah and Fujairah.

ECI has been incorporated by virtue of the Council of Ministers Resolution No. (303/11W/7) of 2015 and the Council of Ministers Resolution No. (5/7W) of 2016.

ECI has its registered office at Level 29, Rolex Tower, Sheikh Zayed Road, Dubai, United Arab Emirates.

This website and the content thereof are managed by ECI and shall be subject to the laws and regulations of the United Arab Emirates. Any dispute relating to the content of this website shall be subject to the jurisdiction of the United Arab Emirates courts.

All information provided in the course of use of this website and/or the services provided by ECI shall be subject to the Privacy Notice.

You will have the right of access, rectification or removal of your information. You will also have the right to object to the transfer of your personal information to third parties however the exercise of these rights shall be subject to the Privacy Notice, Terms of Use and the applicable laws and regulations.

For the exercise of your rights in relation to the information you can send an email to support@eci.gov.ae or a letter to Level 29, Rolex Tower, Sheikh Zayed Road, Dubai, United Arab Emirates.

شركة الاتحاد لائتمان الصادرات ش.م.ع. ("الشركة")، هي شركة مساهمة عامة مملوكة من قبل الحكومة الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة وحكومات كل من أبوظبي ودبي وعجمان ورأس الخيمة والفجيرة.

تأسست الشركة بموجب قرار مجلس الوزراء رقم (7/11/303) لسنة 2015 وقرار مجلس الوزراء رقم (5/7) لسنة 2016.

يقع المقر الرئيس للشركة في الطابق 29، برج رولكس، شارع الشيخ زايد، دبي، الإمارات العربية المتحدة.

تدير الشركة هذا الموقع وكافة المعلومات الواردة فيه وتخضع للقوانين واللوائح السارية في دولة الإمارات العربية المتحدة. وتختص محاكم دولة الإمارات العربية المتحدة اختصاصاً حصرياً بالفصل في أي نزاع يتعلق بمحتوى هذا الموقع.

تخضع كافة المعلومات التي يتم تقديمها في إطار استخدام الموقع أو الاستفادة من الخدمات التي تقدمها الشركة أو كلاهما لإشعار الخصوصية (Privacy Notice).

يكون لكم الحق في الوصول إلى المعلومات وتصحيحها وحذفها كما يكون لكم الحق في الاعتراض على نقل المعلومات الشخصية إلى الغير ولكن تخضع ممارسة تلك الحقوق لإشعار الخصوصية وشروط استخدام الموقع والقوانين واللوائح السارية.

ولممارسة أيّاً من الحقوق المتعلقة بالمعلومات يمكنكم إرسال بريد إلكتروني إلى support@eci.gov.ae أو إرسال خطاب إلى عنوانها الكائن في الطابق 29، برج رولكس، طريق الشيخ زايد، دبي، الإمارات العربية المتحدة